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Zápis č. 4/2022 
  ze zasedání Zastupitelstva obce Tehovec  

konaného dne 27. 4. 2022 

 
Přítomni:  Starostka – E. Poliačiková Šmoldasová 
  Místostarosta – M. Lískovec 
  Zastupitelé – J. Šťastný, L. Hnutová, A. Hořický, V. Halla           
Omluveni:  A. Kalista 
Hosté: občané dle prezenční listiny 
 
I. Zahájení 
Zasedání zastupitelstva obce zahájila starostka obce v 18,30 hodin. Konstatovala, že 
se zastupitelé sešli v usnášeníschopném počtu, určila ověřovatele a zapisovatele 
zápisu. 
Ověřovatel: A.Hořický, V. Halla 
Zapisovatel: L. Hnutová 
Starostka seznámila přítomné s návrhem programu zasedání:  
 
1. Smlouva s ŘSD – zábor na I/2 – výstavba chodníku U Mototechny 
2. Rozpočtové opatření 
3. Různé 

 
Starostka sděluje, že jsme se zejména sešli kvůli termínu na výstavbu chodníku U 
Mototechny, ale dne 25.4.2022 proběhlo otevírání obálek na pořízení česlí pro 
čističku odpadních vod (ČOV) Tehovec, zda chtějí zastupitelé o tomto výsledku 
hlasovat. Navrhuje bod číslo 4. 
4. Výběrové řízení na pořízení česlí pro ČOV 
 
 
Starostka se ptá, zda chce někdo přidat bod na program. 
Nikdo další bod nepřidal. 
 
Schválení programu zasedání: Pro  6  Proti 0 Zdrželi se 0 
Navržený program byl schválen. 
 

* *  *          *          * 
 
I. SMLOUVA S ŘSD - ZÁBOR 
 
Předkládá: starostka 
Obdrželi jsme návrh smlouvy na zvláštní užívání komunikace (zábor) pro výstavbu 
chodníku U Mototechny. Připomínáme, že stavba potrvá v rozmezí 2.5.-30.6.2022 a 
při výstavbě dojde k uzavírkám řízených světelnou signalizací. Viz informace na 
úřední desce obce. 
Starostka se ptá, zda má někdo dotaz? Nikdo dotazy neměl. 
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Návrh usnesení č. 2022/4/1 
Zastupitelé obce Tehovec schvalují Smlouvu o pronájmu stavby silnice I. třídy č. I/2 
č. RSD-49632/2022-6 s Ředitelstvím silnic a dálnic ČR, státní příspěvková 
organizace IČO:65993390; předmět nájmu je na dobu 60dnů za celkovou částku 
218.941,38Kč. 
Výsledek hlasování: Pro    6 Proti 0 Zdrželi se   0 
Usnesení č. 2022/4/1 bylo schváleno.  

 

 
II. ROZPOČTOVÉ OPATŘENÍ 
 
Předkládá: S.Nečasová a starostka 
Starostka se ptá, zda má někdo dotaz? Nikdo dotazy neměl. 
 
Návrh usnesení č. 2022/4/2 
Zastupitelé obce Tehovec schvalují rozpočtové opatření č. 4/2022, kde shodně na 
straně vydání a příjmů je 188.000,-Kč. Rozpočtové opatření je nedílnou součástí 
zápisu. 
Výsledek hlasování: Pro     6 Proti 0 Zdrželi se   0 
Usnesení č. 2022/4/2 bylo schváleno.  

 
III. RŮZNÉ 
 
a.) Připomínáme, že do 30.4.2022 je potřeba nahlásit stav vodoměrů jak hlavních, 
tak podružných. Pokud Vás odečítář v místě odběru nezastihnul, zanechal 
na odběrném místě v poštovní schránce odečtový lístek, kde jsou uvedeny možnosti 
nahlášení stavu vodoměrů. Nebo je možné využit elektronický formulář  na webu 
obce. 
 
b.) Oprava cesty do lesa – obec uhradila pouze materiál cca 13.500,--, dovoz 
materiálu, práci a techniku dobrovolně a zdarma zajistili manželé Maštovští ze 
Srbína. 
 
c.) Stezka do Mukařova – proběhlo vytrhání kořenů a v tomto týdnu by mělo dojít 
k čištění příkopů krajskou organizací KSUK. Následně dojde k úpravám terénů 
 
d.) Ulice Za Hospodou – ukončeno. Oprava ulice byla převzata obcí. 
 
e.) Již tuto sobotu 30.4.2022 od 18hod pořádá SDH Tehovec na návsi Pálení 
čarodějnic. Děti buřt ZDARMA. 
 
f.) V neděli 8.5.2022 od 15hod se koná akce ke Dni matek v sále MFD Tehovec. 
Pohoštění zajištěno.  
 
 
IV. POŘÍZENÍ ČESLÍ PRO ČOV TEHOVEC 
 
Předkládá: starostka 
V letošním roce jsme plánovali uskutečnit čtyři větší investiční akce a pořízení česlí 
patří mezi ně. 

https://www.tehovec.cz/urad/vodovod-a-kanalizace/odecet-vodomeru/
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Dne 25.4.2022 byly vyhodnoceny nabídky na pořízení česlí a komise doporučila 
zastupitelstvu uzavřít smlouvu s firmou s nejnižší nabídkovou cenou.  
Starostka se ptá, zda má někdo dotaz? Nikdo dotazy neměl. 
 
Návrh usnesení č. 2022/4/3 
Zastupitelé obce Tehovec schvalují podpis Smlouvy o dílo s firmou Petr Vácha, IČO 
69181985 s cenou 790.790,- Kč bez DPH.  
 
Výsledek hlasování: Pro    6 Proti 0 Zdrželi se   0 
Usnesení č. 2022/4/3 bylo schváleno.  

 

Diskuse: 
Dotaz na připravovanou cestu podél silnice do Mukařova. 
Sděleno, že se bude jednat o pěšinu pro chodce, případně cyklisty se štěrkovým 
povrchem podél stávající asfaltové silnice. 
 
 
 
Veřejné zasedání bylo ukončeno v 18:55 hodin. 
  
Vytištěno dne:   
 
Podepsáno dne:  
              
Zapisovatel:   Ludmila Hnutová       ………………………………………………….. 

 

Ověřovatelé: Aleš Hořický          ………………………………………………..... 

                        

                      Vlastimil Halla      ..…………………………………………..…….. 

                                                                                            
……………………………………….………….   

                      Eva Poliačiková Šmoldasová 

                                                                                       starostka obce 
 


